



WIJKRAAD Boxmeer Centrum

Verslag: bestuursvergadering wijkraad centrum

d.d. 17 november 2025.

Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer

Aanwezig: Eric Maes, Renee Thierry, Harry Flaton, Nelly Verheijen, Dorien Schrijen.

Namens Gemeente: Willem Engbers, contactfunctionarissen Gemeente Land van Cuijk.

Afwezig: Koen Strik

1. Opening.

Welkom met een speciaal aan dhr. W. Engbers, contactfunctionaris Gemeente Land van Cuijk.

2. Ingekomen stukken (zie bijlage I)

- Het ophalen van net oud papier verandert met ingang van 1 januari 2026. Bewoners krijgen een container waarin het oud papier opgeslagen kan worden. Bewoners van appartementen en hoogbouw krijgen echter geen container en moeten het samengebonden aan de straat zetten.
- De bijeenkomst kerndemocratie d.d. 19 november wordt bijgewoond door Eric.
- Op 27 oktober heeft een vervolgbijeenkomst plaatsgevonden van de schouwbijeenkomst door bureau Ginder. Harry heeft ook deze bijeenkomst bijgewoond evenals de eerste. Er is die avond vooral gekeken naar de aandachtspunten die betrekking hebben op de behoefte van de bezoekers van het centrum. Hierover brengt het bureau Ginder een advies uit aan het gemeentebestuur. Zij gaan hiermee aan de slag met het doel het centrum van Boxmeer nóg aantrekkelijker te maken.
- Sociom Training Vertrouwens Contactpersoon is bijgewoond door Eric. We gaan dit tijdens de volgende bestuursvergadering uitgebreid bespreken.
- De Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersoon is bedoeld om de kwaliteit van bestuur en toezicht van verenigingen en stichtingen te verbeteren. Vóór 1 juli 2026 moeten de statuten hieraan voldoen.
Het moet voorkomen dat organisaties in de problemen komen door wanbestuur, onduidelijke processen of belangenverstrengeling.
We gaan dit de eerstkomende vergadering uitgebreid bespreken.
- Een bewoner van de Metworstlaan heeft aangegeven dat de verkeerssituatie in de Boomkruiper erg onveilig is. Voordat we het aanmelden bij de WIU moet er een concreet voorstel komen. Dorien neemt contact op met de bewoner om dit te bespreken.
- Theo Belderok (wijkraad Zuid) heeft, namens de wijkraden subsidie aangevraagd voor de AED's bedoeld voor onderhoud, vervanging en (herhalings)cursussen. De subsidie voor 2024-2025 is nog niet gestort .

3. Verslag bestuursvergadering 6 oktober 2025.

Het verslag van de bestuursvergadering van 6 oktober wordt goedgekeurd en kan op de website geplaatst worden.

Voor de eerstkomende vergadering nodigen we de Sociom wijkbemiddelaar uit. Eric neemt contact op.

4. Evaluatie ontmoetingsdag 2 november 2025

We zijn allemaal enthousiast over het programma dat geboden werd die middag. Zowel de lezing binnen, de rondwandeling door de Steenstraat en de Maasheggenwandeling was erg interessant.

Er waren minder aanmeldingen dan andere jaren. Volgend jaar gaan we kijken naar een programma voor die middag dat meer mensen aanspreekt.

Ook zijn niet alle mensen die zich hadden aangemeld gekomen. Sommige bewoners hadden nog een bevestiging van inschrijving verwacht. Het idee om meteen bij de uitnodiging te vermelden dat aanmelden definitief is, nemen we mee voor volgend jaar.

Met de groeters is dezelfde dag afgerekend, het bedrag voor de Maasheggenwandeling moet worden overgemaakt naar Slabox(Stichting Landschapsbeheer Boxmeer)

5. Voorstel jaaragenda 2026 bestuursvergaderingen.

Dorien heeft een voorstel voor jaaragenda bestuursvergaderingen en bewonersbijeenkomsten bijgevoegd.

Daarmee is iedereen het eens. Omdat Koen niet aanwezig is, informeert Dorien bij hem. Harry vraagt zich af of we de frequentie van de vergaderingen niet kunnen verminderen En in de tussentijd de ruimte benutten voor bovenwijks overleg.

We gaan het voorstel van de jaaragenda tijdens de komende bestuursvergadering bespreken.

Traditioneel willen we begin januari de nieuwjaarsborrel houden bij 't Kantongerecht. Eric informeert even wat mogelijk is.

6. Voorstel aandachtspunten WIU

Een aantal aandachtspunten die in de bewonersvergadering naar voren zijn gekomen, spreken we even door.

Daarvan zijn enkel punten behandeld door de wijkagent.

Het fietsen in het voetgangersgebied blijft een probleem en punt van aandacht.

Een ludieke tekst op het wegdek zou het meeste effect kunnen hebben.

Bijvoorbeeld: "Winkels open, fietsers lopen"

Zelf doen: Voetgangersgebied in winkelcentrum;

Tekst : Winkels open, fietsers lopen!

Voor de WIU hebben we 1 punt:

- De hagen in de St. Jozefstraat zien er slecht uit. Zitten gaten in.

7. Voorbereiding werkgroep MFC Boxmeer

De verbouwing van de Driewiek gaat binnenkort van start. Wel een stuk minder groot dan aanvankelijk de bedoeling was.

Tijdens het voorzittersoverleg is de wens uitgesproken om op een andere locatie in Boxmeer een MFC (Multifunctioneel Centrum) heel fijn zou zijn.

Daarvoor zou een werkgroepje samengesteld moeten worden bestaande uit afgevaardigden van elke wijkraad. Vóór 1 januari zou er een voorstel moeten liggen.

Renée wil namens onze wijkraad zich hier graag beschikbaar voor stellen.

Eric gaat dit voorstellen in voorzittersvergadering.

8. Projecten centrum o.a. reconstructie Burg. Verkuylstraat

- Op 5 januari 2026 wordt gestart met herinrichting Burg. Verkuylstraat. We hebben een schets ontvangen van de omleidingen die daarvoor nodig zijn. Deze is ook in de weekbladen gepubliceerd.

De Koorstraat blijft tijdens hele traject bereikbaar.

De planning is dat het eerste deel op 10 juli klaar is, voor de bouwvak.

- Meerdere projecten in het centrum die op de planning staan:
 - De pleinen (Titus Brandsmaplein en plein achter de Hema zullen daarna heringericht worden.
 - De appartementen de Kroon worden 10 december opgeleverd.
 - Met de bouw van de appartementen achter de Hema wordt binnenkort gestart.

9. Bijeenkomst participatiebeleid + vragenlijst.

Harry en Eric hebben de vragenlijst ingevuld.

De bijeenkomst hierover is 19 november. Eric woont deze bijeenkomst bij.

10. Evenementenbeleid vuurwerk (lokaal/landelijk)

Over de wens om een vuurwerkverbod in te voeren wordt al enige tijd gesproken, zowel landelijk als regionaal/lokaal.

De gemeente Land van Cuijk heeft ervoor gekozen zich bij het landelijk beleid aan te sluiten. Zij zorgen volgend jaar voor een subsidieregeling waarmee dorpen of wijken eigen initiatieven voor een alternatieve jaarwisseling kunnen organiseren i.v.m. het vuurwerkverbod.

Wij gaan het bespreken met de bewoners tijdens bewonersvergadering van het voorjaar 2026.

11. Wat verder ter tafel komt.

Harry:

Er zijn inmiddels 2 wijkbladen uitgegeven en verspreid.

De vraag is of dit zou moeten worden gecontinueerd of gaan we verder met alleen de website.

We zijn het er unaniem over eens dat het nu te snel is om ermee te stoppen en zouden graag willen dat er nog mee doorgegaan wordt.

De voorzitters gaan, samen met de redactie de evaluatie doen en ook bekijken of we doorgaan en zo ja, hoe.

Het is niet bekend of de website van de wijkraden goed bezocht wordt. Er bestaat een mogelijkheid om dit te peilen. Eric heeft binnenkort afspraak met Cybox die de website gebouwd heeft.

Eric:

Tijdens het voorzittersoverleg is gesproken over een andere structuur van de rol van de voorzitters van de wijkraden. Hiervoor zijn diverse mogelijkheden die besproken zouden moeten worden.

Wellicht kan Sociom ons hierbij ondersteunen. Harry informeert hiernaar.

12. Sluiting

Eric sluit de vergadering en dankt ieder voor zijn/haar inbreng.

Volgende vergadering:

Maandag 19 januari 2026 19.30 uur parochiehuis